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ΣΤΡΑΤΟΣ ΣΙΜΟΠΟΥΛΟΣ 
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Αθήνα, 10 Σεπτεμβρίου 2020 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς:  

 Τον Υπουργό Υγείας κ. Βασίλειο Κικίλια 

(Υφυπουργό Υγείας κ. Βασίλειο Κοντοζαμάνη) 

 

Θέμα: «Αξιοποίηση εγκαταστάσεων στο ΑΧΕΠΑ» 

 

Στη νέα πτέρυγα χειρουργείων του ΑΧΕΠΑ λειτουργεί υπερσύγχρονο 

πλυντήριο ιματισμού ικανό να εξυπηρετήσει τις ανάγκες όλων των 

νοσοκομείων της πόλης και να εξοικονομούνται έτσι ετησίως πολλά 

εκατομμύρια ευρώ. 

 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

Σε τι ενέργειες σκοπεύει να προβεί ώστε να αξιοποιηθούν οι 

εγκαταστάσεις αυτές πιθανώς με τη συνεργασία ιδιωτικών 

επιχειρήσεων; 

 
 

Ο Ερωτών Βουλευτής Α’ Θεσσαλονίκης 

Στράτος Σιμόπουλος 
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